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MERKNADER TIL HØRINGSNOTATET OM ENDRINGER I 
BARNEHAGELOVEN 
 
Vi er urolige over de foreslåtte endringene i den nye barnehageloven. Nå har vi gjort 
oss noen erfaringer etter at maksprisreformen kom. Her skulle kommunene utbetale 
kommunalt tilskudd til de private barnehagene. Dette skjedde ikke i vår kommune, 
Sveio. Etter vedtak i kommunen om liten eller ingen utbetaling av kommunalt 
tilskudd har vi måttet gå gjennom en lang klage prosess. Her kan vi nevne at klagen 
for 2006 ennå ikke er ferdigbehandlet. Dette gjør det veldig vanskelig å drive når vi 
ikke kjenner inntektene skikkelig og når vi skal måtte drive barnehage i 2 år før vi får 
vite tilskuddet.    
 
Dersom kommunene etter det nye forslaget skal utbetale alle tilskudd til de private, og 
kommunale, barnehagene frykter vi at pengene fort kan gå til andre ting i kommunen 
istedenfor å bli brukt som tilskudd til barnehagene. 
 
Dette vil gi barnehagene veldig usikre og håpløse forhold å drive under. 
 
Etter det nye forslaget vil en at hver og en kommune skal bestemme hvordan de vil 
fordele pengene til barnehagene. Da kan vi få veldig mange variasjoner på måter den 
enkelte kommune vil gjøre det på. Dette er uheldig for barnehager som har 
opptakskrets i fra flere kommuner.  Vi har erfart hvor uheldig det har blitt nå etter at 
maksprisreformen ble innført.   
 
Økonomisk likebehandling må gjennomføres slik at vi som driver private barnehager 
skal slippe å kjempe om tilskudd med de som driver de kommunale barnehagene.  
Like vilkår gir et bedre samarbeidsklima, og vi som driver både private og 
kommunale barnehager kan heller bruke vår tid på å utvikle våre barnehager heller 
enn å kjempe for å overleve. 
 
Alle barnehager, uansett oppstartsdato, og som er godkjente etter loven må ha en 
garanti for finansiering.  Kommunene kan ikke styre om utvidelser eller nye plasser 
skal få tilskudd.   
 
Dersom kommunen skal styre mer av opptaket blir det feil med tanke på at 
kommunen konkurrerer om de samme barna. 
 
Vi håper å bli hørt i denne høringsrunden.  Lykke til med det videre arbeidet.   
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